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Številka: 03200-1/2012-39        

Datum:   14. 3. 2012         

 

 

 
MESTNI SVET  

MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

 

 

 

ZADEVA:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA 

 

 

V nadaljevanju odgovarjam na vprašanja, ki jih je postavil svetnik mag. Anže Logar na 14. seji 

mestnega sveta. 

 
1. Ali po aretaciji Mihaela Karnerja s strani ameriške agencije za boj proti drogam tudi vi 

mislite, da je vseeno, od kod denar investitorjem gradbenih projektov v Ljubljani, še 

posebej tistih, ki jim je novi prostorski načrt spremenil namembnost? 

 

Ni vseeno, od kod denar investitorjem gradbenih projektov v Ljubljani, čeprav tega iz 

običajnih bonitet ni možno ugotoviti, kot tudi ne, če bodo proti njim uvedeni kakršnikoli 

postopki. 

 

2. Ali ste pred sprejemom predloga OPPN za območje bivše tovarne Tovil, ki naj bi na 

dnevni red seje MS prišel predvidoma v juniju, sedaj pripravljeni zaprositi Urad za 

preprečevanje za ustrezne preverbe, ki bi svetnikom omogočile razpolaganje z 

verodostojnimi informacijami za dokončno odločitev? 

 

Za vsako odločanje moramo svetnicam in svetnikom omogočiti razpolaganje z verodostojnimi 

informaciji.  

 

Lep pozdrav, 

 

             Podžupan 

v začasnem opravljanju funkcije župana  

            Mestne občine Ljubljana  

                      Aleš ČERIN 


